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bocka av att budgeten är klar för år 2025. 

Aktuella frågor är inte minst vårt arbete med 
säkerhet, beredskap och trygghet. Ni har också 
säkert sett i media att vi arbetar med vår del av 
Sverigeförhandlingarna och Roslagsbanan till city.  

Centerpartiet driver på inom vårt miljö- och 
klimatarbete. En uppdaterad skyfallskartering är 
på gång, likaså en risk och sårbarhetsanalys samt 

en inventering av verksamheternas utsläpp. 
Investeringsmedel för åtgärder finns i förslag till 
verksamhetsplan 2025. 

Under vecka 40 hade vi hållbarhetsdagar i 
kommunen där det var aktiviteter varje dag. Det 
var bl.a. en rundvandring i Täby park med fokus 
på en hållbar ny stadsdel. Det visades bl.a. 
fickparker, cykelvägar, bilpool och den gröna 
slingan runt Täby park som ska bli 2,5 km när 
den är färdig. Det kommer också att bli en 
stadspark på 10 hektar som ska innehålla flera 
olika inslag som dagvattendamm, odling, 
nyplantering av ädelträd, fritidsaktiviteter mm. 

 
Annica Nordgren 
Gruppledare 

De vackra höstfärgerna 
börjar nu synas i naturen. Vi 
säger adjö till sommaren för 
detta år även om den dröjde 
sig kvar länge. I kommunen 
har vi nu några viktiga frågor 
att arbeta med. Vi kan dock 

traditioner. Det gör att man alltid har något att se 
fram emot. Så nu gäller det att passa på att njuta av 
den färgsprakande hösten med sval och frisk luft. 

Det politiska arbetet är nu i full gång. Halva 
mandatperioden har gått och det är två år till valet 
2026. Och siktet är inställt på revansch! På riksnivå 
har man tillsatt fem reformgrupper för att ta fram 
tydlig politik för ett grönare, varmare och liberalare 
Sverige. De fem områden som grupperna ska 
arbeta med är 

® miljö och klimat 
® skola 
® trygghet och rättspolitik 
® landsbygd 
® ekonomi, jobb och företagande 

Även här i Täby har vi siktet inställt på valet 
2026. Vi kommer att fortsätta vara den gröna 
och liberala rösten i Alliansen. Under hösten 
sätter vi i gång arbetet med att ta fram en lokal 
valplan för 2026 och den sakpolitik som vi ska 
gå till val på. Vi förbereder också för kyrkovalet 
som är redan i september nästa år. 

Under hösten planerar vi som vanligt ett antal 
medlemsträffar. Tyvärr fick vi ställa in den första 
medlemskvällen, en rundvandring i Hagby 
Ekopark tillsammans med vår kommunekolog, 
på grund av sjukdom. Men vi sparar det eventet 
till en annan gång. Planen är att ha två träffar till 
innan jul. Vi återkommer med inbjudan till dem. 

Hoppas vi ses på någon av dessa kvällar! 

 
Pernilla Staaff 
Kretsordförande 

Kretsordföranden har ordet 
Hej centervänner! 

Jag älskar att vi har fyra 
årstider! Skulle inte vilja 
vara utan en enda av 
dem. Varje årstid har sin 
charm med vackra färger 
och en massa kul 
aktiviteter och 

Gruppledaren har ordet 
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Budgeten för år 2025 är nu färdig från alliansen. 

I år var fokus på att stämma av de vallöften som 
vi gav i början av mandatperioden och att lyfta 
de som ännu inte är påbörjade. 

Vi har hittills levererat 102 av totalt 194 uppdrag 
alliansen är överens om. Just nu har vi 88 
uppdrag pågående och endast fyra är ej 
påbörjade. Två av de fyra är prioriterade, det 
gäller möjlighet till stadsodling och fler 
seniorcenter samlokaliserade med bibliotek. 

Ett fåtal nya uppdrag är lagda. Bland annat att 
utreda en möjlighet att förbjuda bruk av lustgas 
på allmänna platser, att utveckla appen för 
felanmälan så att den blir ännu bättre samt att 
en konstgräsplan ska anläggas på nuvarande 
naturgräsplan i Hägernäs och att en ny 

Under hösten planerar vi att fortsätta synas och 
träffa våra väljare. Som vanligt finns vi i Täby 
Centrum varje lördag när det är lönehelg 
tillsammans med de övriga partierna (oftast 
uppe vid Systembolaget).  

Vi tänker också göra en eller ett par 
pendlarkampanjer på morgonen vid 
Roslagsbanan och eventuellt synas i samband 
med julmarknaden på Täby Torg. 

Vi arbetar just nu med att få till ett 
medlemsmöte med en inbjuden spännande 
talare, när det är bestämt så kommer vi att 
skicka ut en separat inbjudan samt berätta om 
det på Facebook och vår webbsida. 

Framåt jul har vi för avsikt att samla alla som vill 
på ett litet adventsfika där vi förhoppningsvis 
också kan prata lite om politiken i Täby. 

Om du ser oss på kampanjer får du gärna 
komma fram och säga hej, vi tycker alltid att det 
är trevligt att möta er. 

Budget för Täby 

detaljplan ska påbörjas denna mandatperiod 
för en 11-spelsplan i Hägerneholm. 

Utöver detta kommer vi att bibehålla vår 
skattesats. En viktig fråga speciellt nu när 
flera kommuner och regioner tvingas höja.  

Vi kommer också att lägga ett uppdrag för 
att se över möjligheten att kunna sänka 
skatten utan att tumma på kvaliteten. 

Kommande aktiviteter 
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Centerns skolpolitik 

Ni som träffat oss när vi 
kampanjat eller följer oss i 
sociala medier har kanske 
sett att vi har pratat mycket 
om skolan under hösten. 
Bakgrunden är det arbete 
med en förnyad skolpolitik 
som gjorts på riksnivå, men 
också att situationen faktiskt 
är ganska illa. 

Det finns många saker som är problematiska 
men i den första kampanjen fokuserade vi på 
hur många barn som slås ut från fortsatt 
utbildning på gymnasiet. Idag är det vart 
femte barn som lämnar högstadiet utan betyg 
nog att kunna söka gymnasiet. I Täby ser det 
bättre ut, ”bara” var tionde stängs ute även 
från yrkesgymnasier där de krav som ställs på 
godkända högstadiebetyg i bl.a. matematik 
och engelska exkluderar fast kunskaperna inte 
behövs för att bli en framgångsrik 
barnskötare, målare eller frisör. 

Centerpartiet vill inte generellt sänka kraven på 
att söka gymnasiet, men att ett saknat betyg helt 
ska ta bort möjligheten leder till en utslagning 
som är helt onödig. 

Men vi vill mer än så! 

Skolan behöver tidigt fånga upp de som riskerar 
att inte nå kunskapskraven och kunna förbättra 
insatserna mot dessa elever. Vi måste ha en 
skola som kan garantera en trygg och bra 
studiemiljö. I det utgör även elevhälsan en 
nyckelroll.  

Vi tror att detta är möjligt att åstadkomma även 
med en skola där det finns stor valfrihet när det 
gäller skolval. Friskolorna kallas ofta föraktfullt 
för marknadsskolan men det beror i grund och 
botten på att det inte funnits ett fungerande 
kontrollsystem som är kopplat till ersättningen 
och friskolereformen har inneburit så mycket 
mer. Utan den hade små samhällen varit helt i 
händerna på kommunens beslut när de lägger 
ner byskolan, idag är det inte ovanligt att det 
öppnar en friskola i stället. 

Här kan man läsa mer om Centerpartiets 
skolpolitik: https://tinyurl.com/centerskola  

Vad hände med kvinnojouren? 

En av frågorna som Centerpartiet lyfte i valet 
och sedan fick med i den gemensamma s.k. 
”Allianskappan” som definierar vad som ska 
göras under mandatperioden var att värna 
och prioritera kvinnojouren. Vi såg 
framför oss att vi under 
mandatperioden även skulle 
kunna höja det kommunala 
bidraget något. 

Den 1 april 2024 ändrades 
Socialtjänstlagen som nu kräver 

föreningsdrivna verksamheterna inte 
klarade av. För att få tillståndet krävs dels 
en insats på 30000 kronor och att man har 
en professionell anställd. Många 
kvinnojourer har också uttryckt en oro för 
att mammor inte ska våga söka kontakt av 
rädsla att förlora sina barn eftersom de nu 
måste ha kontakt med socialtjänsten. 

Den här lagändringen fick tyvärr resultatet 
att många kvinnojourer i landet valde att 
stänga ner sin verksamhet eftersom de inte 
såg någon möjlighet att bedriva 
verksamheten. Tyvärr beslutade även 
Kvinnojouren Täby/Danderyd att avsluta sin 
verksamhet från och med den 30 juni 2024. 

Kommunen fortsätter att ansvara för att det 
finns skyddade boenden i linje med de krav 
som ställs i socialtjänstlagen. 

tillstånd från Inspektionen för Vård och Omsorg, 
IVO. Tanken med ändringen var att styra upp 
verksamheterna och ge större 
kontrollmöjligheter.  

Olyckligtvis ökade kraven på verksamheterna på 
ett sätt som de små ideella och ofta 

https://tinyurl.com/centerskola
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Vi har många som röstar på oss men som inte är 
medlemmar. För oss skulle det betyda massor om 
de också ville bli medlemmar, kanske komma på 
våra medlemsmöten där vi bjuder in intressanta 
talare, få vår medlemstidning såväl som 
Centerglimtar från oss i Täby.  

Arbetet för ett bättre Täby, Sverige och EU pågår 
varje dag - året om! Och bäst blir det om vi gör 
det tillsammans! 

Att bli medlem är lätt, man swishar 
medlemsavgiften (150 kr) tillsammans med sin e-
post och sitt personnummer till 123-421 85 33! 

Sitter du bredvid någon just nu som inte är 
medlem kan du be att de skannar QR-koden här 
bredvid med sin Swish-app. 

 
   Känner du någon som kanske vill vara medlem i C 

Centerpartiet i Täby försöker växla upp sin digitala närvaro 
Vi finns som alltid på vår hemsida centerpartiet.se/taby där du från och med nu även kan hitta det här 
nyhetsbladet – Centerglimtar. På hemsidan hittar du också de som representerar oss i kommunfullmäktige och 
nämnder men också styrelsen om du vill komma i kontakt med oss. 

Sedan länge finns vi också på Facebook 

  

Nytt för i år är att vi nu även finns på Instagram, som vi tror är en kanal där vi kan nå ut till ännu fler. 

 

Följ oss gärna på både Facebook och Instagram och gilla och dela det vi lägger ut så ökar vår synlighet. 

https://centerpartiet.se/taby

